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Dzi? w Urz?dzie Miejskim w Kruszwicy odby?o si? spotkanie z przedstawicielami Urz?du 

Marsza?kowskiego Województwa Kujawsko-Pomorskiego w Toruniu: Miros?awem Graczykiem Dyrektorem 

Departamentu Infrastruktury Drogowej oraz Grzegorzem Pi?tkiem Naczelnikiem Wydzia?u Organizacji i 

Bezpiecze?stwa Ruchu Drogowego. Z ramienia Gminy Kruszwica w spotkaniu uczestniczyli Bartosz Krajniak 

Zast?pca Burmistrza oraz Krzysztof Pi?tek Inspektor ds. dróg.



Tematem spotkania by?y kwestie drogowe, a w szczególno?ci sprawy zwi?zane z drog? wojewódzk? nr 

412, prowadz?c? od skrzy?owania w Kobylnikach w kierunku Inowroc?awia. Spotkanie by?o dobr? okazj? do 

zwrócenia uwagi przedstawicieli samorz?du województwa na konieczno?? poprawy bezpiecze?stwa kierowców 

oraz osób pieszych i rowerzystów wzd?u? odcinka jedynej drogi wojewódzkiej, przebiegaj?cej przez nasz? gmin?.

Wielokrotnie wnioskowali?my o uj?cie w planach inwestycyjnych samorz?du województwa rozbudowy drogi 

wojewódzkiej nr 412 wraz z budow? ci?gu pieszo-rowerowego i zatok autobusowych od obwodnicy Inowroc?awia 

do skrzy?owania z drog? powiatow? w Janowicach, deklaruj?c równie? partycypacj? w kosztach tej inwestycji. W 

2017 roku zabezpieczyli?my nawet na ten cel ?rodki w bud?ecie gminy, jednak inwestor nie zdecydowa? si? na 

realizacj? tego zadania. Ostatni wniosek w tej sprawie przes?ali?my w sierpniu tego roku i mamy nadziej?, ?e 

inwestycja zostanie uwzgl?dniona w najbli?szych planach Zarz?du Dróg Wojewódzkich

w Bydgoszczy – wyja?nia Bartosz Krajniak Zast?pca Burmistrza Kruszwicy.

W trakcie spotkania poruszono równie? kwestie mo?liwo?ci dofinansowania budowy ?cie?ek rowerowych 

z nowej perspektywy finansowej Unii Europejskiej w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2021-2027. Gmina Kruszwica od lat zabiega m.in. o przej?cie 

dzia?ek po niefunkcjonuj?cym torowisku, biegn?cym wzd?u? drogi powiatowej Kruszwica – Chrosno pod budow? 

?cie?ki rowerowej, jednak?e dotychczasowe odpowiedzi ze strony PKP s? negatywne (ostatnia taka odpowied? na 

wniosek gminy zosta?a przes?ana pod koniec lipca bie??cego roku).
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